
 

 

 

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΠΡΥΤΑΝΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑ Αρ. 189 

20η Απριλίου 2022 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο: 

1. Ενέκρινε όλα τα αιτήματα απασχόλησης Ερευνητικών Συνεργατών, Βοηθών Διδασκαλίας,  

Τεχνικών Εργαστηρίων, τις Αναθέσεις Υπηρεσιών και Ειδικών Επιστημόνων που βρίσκονταν 

στην ημερήσια διάταξη. 

2. Αποφάσισε ομόφωνα όπως ισχύσει η προηγούμενη απόφαση του που λήφθηκε στην 188η 

συνεδρία του για τερματισμό της άδειας άνευ απολαβών της Μ.Κ. στις 30 Ιουνίου 2022.  

3. Έλαβε γνώση επιστολής από το Δικηγορικό Γραφείο Α. Κακογιάννης & Σίας σχετικά με τις 

αμοιβές Ειδικών Επιστημόνων στο Τμήμα Καλών Τεχνών, και αποφάσισε ότι ισχύουν οι 

προηγούμενες αποφάσεις αναφορικά με το ωριαίο κόστος αμοιβής. Το Πρυτανικό Συμβούλιο 

εξουσιοδοτεί τον Πρύτανη να αποστείλει απαντητική επιστολή στο Δικηγορικό Γραφείο.  

4. Έλαβε γνώση για τις δηλώσεις Εξωπανεπιστημιακών Δραστηριοτήτων Διοικητικού 

Προσωπικού για το έτος 2021 και το υποβάλλει στο Συμβούλιο για έγκριση. 

5. Έλαβε γνώση και εγκρίνει την κατανομή του άρθρου 1/104 «Ειδικοί Επιστήμονες» αναφορικά 

με το κόστος απασχόλησης για το Φθινοπωρινό  Εξάμηνο 2022/2023 και δίδει οδηγίες στην 

ΥΑΔ όπως προχωρήσει με την προκήρυξη των θέσεων, όπως παρουσιάζονται στα σημειώματα 

που υποβλήθηκαν.  

Όσον αφορά τα αιτήματα για κατ’ εξαίρεση της διαδικασίας προκήρυξης, το Πρυτανικό 

Συμβούλιο αποφάσισε ότι θα εξεταστούν στην επόμενη του συνεδρία στην οποία θα 

υποβληθούν και οι καταστάσεις του πλήρους φόρτου εργασίας Ακαδημαϊκού Προσωπικού. 

6. Εξέτασε την εισήγηση που υποβλήθηκε για την κατανομή κονδυλίου για Ειδικούς Επιστήμονες 

υποστήριξης έργου 2022 και ζητά από κάθε Διοικητική Υπηρεσία όπως επαναϋποβάλει τις 

ανάγκες, οι οποίες να είναι συσχετισμένες με έργα που θα βοηθούν στην υλοποίηση του 

στρατηγικού προγραμματισμού. Η ΥΑΔ σε συνεννόηση με τους/τις Προϊσταμένους/νες να 

υποβάλει μέχρι την επόμενη συνεδρία του Πρυτανικού Συμβουλίου, στο Γραφείο του Πρύτανη, 

τις εν λόγω ανάγκες.    

7. Εξέτασε αίτημα για αύξηση της χορηγίας για πιλοτική ανάπτυξη εστιών από χρησιμοποιημένα 

εμπορευματοκιβώτια και αποφάσισε όπως το έργο υλοποιηθεί με το υφιστάμενο εγκεκριμένο 

κόστος. Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο αναμένει όπως η ομάδα έργου επιβεβαιώσει κατά 

πόσον μπορεί να ολοκληρωθεί χωρίς οποιαδήποτε περαιτέρω αύξηση. 



 

 

8. 1. Έλαβε γνώση και  αναμένει ότι η ΥΟικ, η Πρόεδρος της Επιτροπής Ισότητας και η 

νικήτρια του βραβείου «Τετραγωνίζοντας τον Κύκλο» θα συνεννοηθούν για τις όποιες 

ενέργειες χρειάζονται να γίνουν. 

2. Αποφάσισε ομόφωνα όπως τα οικονομικής φύσεως αιτήματα των ακαδημαϊκών μελών 

να υποβάλλονται στην ΥΟικ για εξέταση και σε περίπτωση η ΥΟΙΚ κρίνει ότι χρειάζεται 

να ληφθεί απόφαση από το ΠΣ να υποβάλλονται στο Πρυτανικό Συμβούλιο μέσω της ΥΟικ 

με επεξηγηματικό σημείωμα από την ΥΟιΚ και προτεινόμενο λεκτικό απόφασης. 

9. Θεωρεί ότι η πρόταση συνεργασίας του Θεάτρου Αντίλογος με αφορμή τη θεατρική παράσταση 

«Τα κορίτσια της Λίμνης» Μιχάλη Παπαδόπουλου συσχετίζεται με τους στρατηγικούς στόχους 

σε θέματα ισότητας και αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει την πρόταση σύμφωνα με το 

σημείωμα που υποβλήθηκε. Επιπλέον το Πρυτανικό Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως το 

Πανεπιστήμιο αγοράσει 50 εισιτήρια τα οποία θα διατεθούν στα μέλη της Πανεπιστημιακής 

Κοινότητας. 

10. Στη βάση της ισχύουσας  διαδικασίας, εξέτασε το αίτημα της Κ.Χ. και υποβάλλει στο 

Συμβούλιο θετική εισήγηση για ανανέωση της άδειας άνευ απολαβών για ένα επιπλέον έτος. 

11. Στη βάση της ισχύουσας πολιτικής και διαδικασίας, υποβάλλει θετική εισήγηση στο Συμβούλιο 

για το αίτημα της Ν.Ε., Λειτουργού στην ΥΔΠΕ για συνέχιση μερικής συμμετοχής σε 

Ευρωπαϊκό Ερευνητικό Πρόγραμμα. 

12. Ενέκρινε εισήγηση που υποβλήθηκε για ενίσχυση των ασφαλιστικών δικλίδων για έλεγχο 

τραπεζικών στοιχείων πριν την τελική καταβολή εμβασμάτων με μια τροποποίηση στη σελίδα 

2, σημείο Β1 ως εξής: «Αποστολή του financial identification form από την ΥΕ σε συνεργασία 

με τον Επιστημονικό Υπεύθυνο Έργου…….». 

13. Λαμβάνοντας υπόψη το αίτημα του Τμήματος ΕΧΡΗΝ για τη λογιστική διαχείριση του 

αυτοχρηματοδοτημένου μεταπτυχιακού προγράμματος Μάστερ στα Ναυτιλιακά και 

Χρηματοοικονομικά που θα προσφερθεί στη Λάρνακα αποφάσισε ομόφωνα όπως το εν λόγω 

αίτημα απορριφθεί και ισχύσει η υφιστάμενη πολιτική για τα αυτοχρηματοδοτούμενα. 

14. Αποφάσισε να μην εγκρίνει την εισήγηση που αφορά τις προκηρύξεις για νέες θέσεις εργασίας 

με σκοπό τη μείωση του κόστους και γραφειοκρατίας και την αύξηση του ονόματος μάρκας 

του ΤΕΠΑΚ. Το Πρυτανικό Συμβούλιο διευκρινίζει ότι η διαδικασία δημοσίευσης θέσεων σε 

εφημερίδες ρυθμίζεται από τη νομοθεσία. 

15. Ενέκρινε την εισήγηση της Επιτροπής για απονομή Βραβείου Ήθους και Κοινωνικής 

Προσφοράς 2022 στον Φοιτητή Barasa Daniel.  

Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει την εισήγηση της 

Επιτροπής για απονομή τιμητικών βραβείων για την εθελοντική και πολυετή δράση και ενεργή 



 

 

συνεισφορά στα κοινά καθώς και στα φοιτητικά δρώμενα στους/στην ακόλουθους/θη 

φοιτητές/τρια: 

• Χρίστο Ματθαίου 

• Άννα Χατζηιωάννου  

• Φίλιππο Εμπεδοκλή 

16. Αφού έλαβε υπόψη το αίτημα του ΠΥΣΠΤ, αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει τη μίσθωση 

υπηρεσιών στην Φ.Π., για  γραμματειακή υποστήριξη στην ΥΣΠΤ για περίοδο τεσσάρων 

μηνών, από Μάιο 2022 μέχρι Αύγουστο 2022. 

17. Αποφάσισε όπως υποβάλει θετική εισήγηση στο Συμβούλιο για αποδοχή δωρεάς από τον κ. 

Φίλιππο Φιλή για αναβάθμιση και εκμοντερνισμό αίθουσας στο Πανεπιστήμιο. Το Πρυτανικό 

Συμβούλιο εξουσιοδοτεί τον Πρύτανη όπως προχωρήσει σε συνεννόηση με τον κ. Φιλή για τον 

καθορισμό της συγκεκριμένης αίθουσας. 

18. Ενέκρινε το κείμενο του Πρωτοκόλλου Συνεργασίας με το ΣΑΛΑ, όπως παρουσιάζεται στο 

παράρτημα που έχει υποβληθεί. 

19. Ενέκρινε την αποζημίωση εκπαιδευτικών υπηρεσιών προώθησης των μεταπτυχιακών 

προγραμμάτων του Πανεπιστημίου στην Ελλάδα, €1.000 ανά εγγραφή μέχρι €25.000. Νοείται 

ότι σε περίπτωση που ληφθεί χαμηλότερη προσφορά θα είναι αποδεκτή. 

20. Ενέκρινε αίτημα του Αναπληρωτή Καθ. Π.Α. για εξωπανεπιστημιακή δραστηριότητα, για 

αμισθί παράδοση διαλέξεων στο Ramon Llull University, όπως παρουσιάζεται στο παράρτημα 

που έχει υποβληθεί. Το θέμα θα προωθηθεί στο Συμβούλιο για λήψη τελικής απόφασης. 

21. Αποφάσισε όπως ερωτηθεί ο Ερευνητικός υπεύθυνος κατά πόσο υπάρχουν διαθέσιμοι πόροι 

για να καλυφθούν τα έξοδα που προκύπτουν στο πλαίσιο της Ευρωπαϊκής Κοινωνικής 

Έρευνας. 

22. Ενέκρινε το αίτημα του Τμήματος ΕΧΡΗΝ για κάλυψη εξόδων διαμονής για μέλη ΔΕΠ στο 

πλαίσιο του συνεδρίου FMARC 2022, σύμφωνα με την ισχύουσα πολιτική. 

23. Ενέκρινε το αίτημα του Τμήματος ΕΧΡΗΝ για διοργάνωση δεξίωσης για μεταπτυχιακούς 

φοιτητές και το κόστος να καλυφθεί από τα ίδια έσοδα του Τμήματος. 

24. Ενέκρινε την αγορά υπηρεσιών με την ιδιότητα του εξωτερικού συνεργάτη στον Γ.Ρ., για  

γραμματειακή υποστήριξη του Τμήματος Καλών Τεχνών για περίοδο τεσσάρων μηνών, από 

Μάιο 2022 μέχρι Αύγουστο 2022, σύμφωνα με το σημείωμα που υποβλήθηκε. 



 

 

25. Συγχαίρει την ομάδα του ΤΕΠΑΚ για την κατάκτηση της 2ης θέσης του Παγκύπριου 

Πανεπιστημιακού Πρωταθλήματος Φούτσαλ (ΚΟΠΑ) για τη σεζόν 2021/2022 και αποφάσισε 

ομόφωνα όπως εγκρίνει τη συμμετοχή της αποστολής ομάδας φούτσαλ στους 6ους 

Ευρωπαϊκούς Πανεπιστημιακούς αγώνες της EUSA στην πόλη Lodz της Πολωνίας. 

26. Λαμβάνοντας υπόψη τις τεχνικές δυσκολίες που προκύπτουν αποφάσισε ομόφωνα την 

ακύρωση της διοργάνωσης RUN4All, η οποία ήταν προγραμματισμένη στις 8 Μαΐου 2022. 

 


